
Høringssvar til høring -Folkeaksjonen Vaksineaksjon 

 

Høringsnotat om forslag til endringer i forskrift om nasjonalt 

vaksinasjonsprogram – vaksinasjon mot covid-19 

 

Svar til høring fra grunnlegger av Vaksineaksjon Kjetil Dreyer ( dette er 

ikke vaksineaksjonen.no som ble laget langt i ettertid for å motarbeide 

aksjonen eller skape forvirring). Jeg ledet den opprinnelige 

folkeaksjonen grunnlagt i 2009 som også var svært offentlig på TV, 

Radio og aviser i 2009/2010 før og etter pandemrix vaksinen.  
 

1. Innledning 

Helse- og omsorgsdepartementet (HOD) foreslår midlertidige endringer i forskrift 2. oktober 2009 nr. 

1229 om nasjonalt vaksinasjonsprogram, som gir fastlegene en plikt til å bidra til at egne listeinnbyggere 

blir vaksinert mot covid-19 – i overensstemmelse med de til enhver tid gjeldende retningslinjer for hvem 

som skal tilbys vaksine og hvordan vaksinasjon skal gjennomføres. 

 
Svar til høring punkt 1: 
 
Ordet midlertidig blir svært ofte misbrukt og vil her anses misvisende da jeg ikke tror stortinget 
vil fjerne punktet fra forskriften selv etter en periode, det er ikke engang lagt inn en dato til når 
endringen skal fjernes igjen.  
 
Å legge en utestet og svært risikofylt vaksine som Covid 19 inn under kommunenes nasjonale  
 
Det finnes ikke noe isolert antibody mot noe virus som heter Covid 19 der ute, så dette kan 
umulig være en vaksine mot Covid- 19. Her er det mange unøyaktigheter i språket og dette 
skaper også en utrygt grunnlag for en forskriftsendring.  
 
Dette er også den første RNA vaksinen i sitt slag og det er ingen som vet noe om 
senvirkningene knyttet til dette.  
 
Å legge ansvaret over på legene som også her tydelig medfører en PLIKT og som slett ikke har 
noen form for utdanning rundt denne spesifikke vaksinen blir en uhørt politikk jeg ikke kan gå 
god for som bevisst medborger med så mye erfaring og kunnskap rundt dette feltet. Dette virker 
som en form for ansvarsfraskrivelse fra stortinget å komme med et slikt forslag. Dette er ikke i 



tråd med god skikk og det som foreslås her er potensielt farlig.  
 
Dette reiser da en rekke spørsmål: 
 
Hvem er ansvarlig for skadevirkningene som VIL komme i kjølvannet av vaksineringen? Skal 
skattebetalerne ende opp med regningen, igjen?  
 
Hvilke press vil leger og helsepersonell utsettes for i henhold til sine lister? Sanksjoner? Dette 
er helt urimelig overfor vårt helsepersonell og det er uhørt at politikere har begynt å leke leger 
og spille politikk på en slik måte som det har blitt gjort i Covid skremselen. 
 
Hvem bestemmer “de til enhver tid gjeldende retningslinjer for hvem som skal tilbys vaksine og 

hvordan vaksinasjon skal gjennomføres.” ? 

 

Hvordan kan vi stille politikerne som er ansvarlig for endring i forskriften og overførsel av ansvar og plikt 

til de faktiske legene som da i enkelte tilfeller kan bli litt vel overivrig i sitt arbeid og dermed også kan 

kalles håndlangere i landet?  

 

Hvordan kan vi holde hver enkelt lege personlig ansvarlig for uunngåelige skadevirkninger etter 

vaksinen? 

 

Hvordan kan vi holde produsent av vaksinen økonomisk og juridisk ansvarlig for innholdet i vaksinen og 

coctail effekten, samt bivirkninger knyttet til vaksinering på kort og lang sikt? 

 

Her haste innfører myndighetene på grunnlag av en krise lov dere selv ga dere tillatelse til å innføre et 

forslag til endring i vaksine forskriftene der en absolutt utestet og potensielt dødelig og eller skadelig 

haste innført vaksine skal tre inn i det ordinære nasjonale vaksineprogrammet. Har dere noen begrep 

om hvilke politikk dere selv bedriver og hvor ansvarlige det gjør dere på tinget?  

 

Hvilke uavhengige vitenskaplige metoder står bak dette?  

 

Jeg ville om jeg var dere i ledelse på tinget vært livredde for konsekvensene i kjølvannet av dette for de 

kan bli så omfattende og  

 

Jeg ønsker å vite navnet på alle involvert i prosessen og alle som har vært involvert som jurister og 

rådgivere i prosessen, det er det minste dere kan gjøre for folket i Norges land.  

 

Jeg vil gå så langt som å si at dette er grunnlovsstridig og at det strider meget sterkt med 

menneskerettigheter og enhver form for helse frihetsprinsipper.  

 

Hvordan vet tinget at norge har valgt “rett vaksine?” Vi snakker en rekke ulike vaksiner her og minst 3 

ulike typer produsert vaksine.  



 

Dette skal også gis folk gratis, hvilket innebærer en ENORM kostnad for skattebetalerne lik den vi så i 

2009 der Bjarna Håkon Hansen, helseminister i 2009 signerte kjøpsavtale og innførte beskyttelsesklausul 

ovenfor GSK (GlaxoSmithCline) med hele 9,4 millioner vaksinedoser. Vi snakker milliarder av kroner 

hvilke omlag 2,2 millioner vaksiner gikk ut på dato og ble gitt bort til GAVI, 2 millioner vaksinedoser ca 

skal ha blitt kastet og om lag 2 millioner doser ble returnert til GSK. ALT på skattebetalernes regning. Og 

så kom bivirkninger.  

 

Jeg var hands on med en egen bivirkningsrapport der folk selv kunne legge inn bivirkning historiene, og 

det var mye brutale bivirkninger. Verste var et indisk par som ringte meg gråtende i telefon og fortalte at 

mor mistet tvillinger i magen i måned 5, erklært død DAGEN ETTER vaksinering.  Legen avfeide dødsfallet 

umiddelbart som relatert til vaksinen og intet mer ble av den saken.  

 

Si meg, er folket kyr og sauer for dere? Er dere så kalde og kyniske eller enkelte så bundet av frykt at 

dere er villige til å skade andre mennesker og gå videre i livet som om intet har skjedd? 

 

Ja, det virker slik, for Bjarne Håkon Hansen er ikke blitt implisert i noen konsekvens i kjølvannet av dette 

selv om han gikk av som Helseminister kun 1 dag etter signering av avtale om innkjøp av vaksine FØR 

han gikk av med etterbetaling og 6 måneders karantene før han skulle tre inn i ny stilling som ekstremt 

godt betalt rådgiver til andre politikere gjennom First House, OGSÅ finansiert av oss, wethepeople sine 

skattepenger.  

 

Dere har laget en egen politiker kaste som mener dere er over folket, viktigere enn folket og det er ikke 

slik et land skal ledes.  

 

Dere eier tydelig ikke skam…  

 

 

2. Bakgrunn 

Vaksinasjon mot covid-19 skal gjennomføres som en del av det nasjonale vaksinasjonsprogrammet hvor 

kommunene er ansvarlige for å utføre vaksinasjonen. Norges befolkning skal tilbys vaksinasjon mot 

covid-19 uten egenbetaling. Folkehelseinstituttet (FHI) leder arbeidet med å forberede vaksina- sjonen. 

Det er lagt til grunn at denne skal likne mest mulig på den årlige influensavaksinasjonen. Vaksinasjonen 

mot covid-19 vil imidlertid bli mer kompleks enn denne, og også mer krevende enn 

svineinfluensavaksinasjonen. Hvor kompleks er blant annet avhengig av hvilke vaksiner Norge får når, og 

i hvilket omfang. 

 

 

Svar til høring punkt 2: 
 

Det virker her å legges føring for at en RNA vaksine med en rekke underliggende medisintekniske 



egenskaper skal eller kan innføres som en årlig vaksine gjennom det nasjonale vaksineprogrammet, noe 

som bør skremme enhver levende person i dette landet mer enn et coronavirus (common cold virus.) 

Det finnes ikke et luftbåren virus som heter Covid-19, det eksisterer ikke annet enn i en fiksjon skapt i 

befolkningens hode gjennom myndigheter og media og RNA testen som visstnok skal vise tilfeller er 

absolutt ubrukelig i sammenhengen og har blitt slaktet av så mange leger og eksperter, inklusive 

personen som skapte testene. Det hele er en enorm farse.  

 

Det er absolutt heller ingen tillit fra vår side til FHI (folkehelseinstituttet) som ble grunnlagt av 

Rockefeller foundation i 1930. Rockefeller foundation er en foundation som ble grunnlagt av Rockefeller 

familien og som også har hatt og sikkert også har kontrollerende eierposter gjennom ulike shell 

companies innen farmasøytisk industri, blant dem Baxter pharmaceuticals UK og mange fler og har spilt 

en rolle som “uavhengige” rådgivere overfor myndigheter rundt omkring i verden gjennom liknende 

organisasjoner som folkehelseinstituttet som OGSÅ har produsert egne vaksiner og samler data og 

statistikk fra befolkningen til tross for at de har vært unndratt revisjon og innsyn siden 1930. Dette er 

uhørt og vi vil ikke være med på dette lenger. Dette anses å ligge innunder kategorien “crimes against 

humanity” og det vil måtte bli konsekvenser for alle implisert i et slikt brutalt eksperiment og overgrep 

mot befolkningen som vi nå ser.  

 

Folket blir her direkte ført bak lyset og her er politikere og media direkte ansvarlig.  

 

 

3. Gjeldende rett 

Kommunenes ansvar for vaksinering 

Det fremgår av helse- og omsorgstjenesteloven § 3-1 at kommunen skal sørge for at personer som 

oppholder seg i kommunen tilbys nødvendige helse- og omsorgstjenester. Videre følger det av 

smittevernloven § 7-1 første ledd at kommunen skal sørge for at alle som bor eller midlertidig oppholder 

seg i kommunen med hensyn til smittsom sykdom er sikret nødvendige forebyggende tiltak, 

undersøkelses muligheter, behandling og pleie utenfor institusjon og pleie i sykehjem eller annen 

kommunal helseinstitusjon. I medhold av forskrift om nasjonalt vaksinasjonsprogram § 2 skal 

kommunen tilby og gjennomføre vaksinering mot smittsomme sykdommer. Dette omfatter vaksinering 

mot covid-19, jf. forskriftens § 3 første ledd bokstav c. 

 

Svar til høring punkt 3: 
 
En utestet og eksperimentell vaksine KAN IKKE LEGGES UNDER NØDVENDIG HELSE- OG 
OMSORGSTJENESTE. Ei heller kan det legges en slik vaksine under kommunens tilbud eller 
plikt til å gjennomføre nødvendige forebyggende tiltak.  Masker er en ting, sosial avstand er en 



annen ting, men en eksperimentell vaksine er en sak man ikke kan legge under slike paragrafer. 
Det er skremmende å se et regjeringsforslag av slik art, det viser at regjeringen har mistet 
fullstendig bakkekontakt og dermed også setter hele det norske folk under økt risiko.  
 
 
Det er allerede begynt å fremkomme en rekke skadevirkninger som er alarmerende tilknyttet 
vaksinene i testfase, og disse kan ikke undermineres eller snakkes bort. Disse er direkte 
alvorlige. Vi snakker minst 2 døde etter vaksinering så langt, lammelser i ansiktet som minner 
om delvise hjerneslag, kvalme, svimmelhet, utmattelse,  spinal cord damage og mye mer.  
 
“Patient was afflicted with transverse myelitis, but Nath and another 

neurologist said they understood this to be the case. Transverse myelitis 

produces a set of symptoms involving inflammation along the spinal cord that 

can cause pain, muscle weakness and paralysis.”  
 
National Institute of Health er også svært bekymret for bivirkningene som har vist seg i 
vaksinens testrunder, allikevel går stortinget arrogant videre med et slikt forslag som dette.  
 
Les selv, dette er uhørt: 
https://www.scientificamerican.com/article/nih-very-concerned-about-serious-side-effect-in-coro
navirus-vaccine-trial/  
 
“The highest levels of NIH are very concerned,” said Dr. Avindra Nath, 

intramural clinical director and a leader of viral research at the National 

Institute for Neurological Disorders and Stroke, an NIH division. “Everyone’s 

hopes are on a vaccine, and if you have a major complication the whole thing 

could get derailed.” 
 
“So many factors go into these decisions,” Nath said. “I’m sure everything is on 

the table. The last thing you want to do is hurt healthy people.” 

 

Her er mer å tygge på: 

https://www.the-scientist.com/news-opinion/covid-19-vaccine-trial-pauses-a

fter-adverse-reaction-67917 

 

HAR DERE PÅ TINGET GÅTT FRA VETTET?  

 

 

Det står i forskriften 

“Vaksiner er reseptbelagte legemidler og må forskrives av lege eller helsesykepleier. Ved vaksinasjon 

https://www.the-scientist.com/news-opinion/covid-19-vaccine-trial-pauses-after-adverse-reaction-67917
https://www.the-scientist.com/news-opinion/covid-19-vaccine-trial-pauses-after-adverse-reaction-67917


mot covid-19 må derfor lege eller helsesykepleier ha ansvar for indikasjonsstillingen og for vaksinene 

som gis. Det vises til forskrift om rekvirering og utlevering av legemidler i apotek §§ 2-1 og 2-5. Da 

massevaksinasjon innebærer håndtering av legemidler, må kommunene også tilfredsstille de krav som 

stilles i forskrift om legemiddelhåndtering for virksomheter og helsepersonell som yter helsehjelp.” 

 

 

Svar til høring punkt 3: 
 

Hvordan i alle verdens dager skal en utestet og helt ny RNA vaksine som ikke engang er laget tidligere i 

noen form kunne passe inn i denne forskriften og under disse bestemmelsene uavhengig av hvor mye 

myndighetene ønsker å fraskrive seg sitt ansvar? 

 

Hvordan skal en slik vaksine tilfredsstille de krav som stilles i forskrift for legemiddelhåndtering? Og om 

det ikke er noe problem er det på tide å se alvorlig på forskriftens syn på legemiddelhåndtering og 

kvalitetssikring i prosessen for dette er skremmende saker.  

 

Forklar oss det…  

 

 

Videre står det... 

“Dersom vaksinasjon foregår utenfor institusjon/helsesenter/legekontor eller uten lege til stede, må 

forholdene legges til rette slik at vaksinatøren kan få kontakt med ansvarlig lege ved behov. Det må 

finnes rutiner for hvordan uventede hendelser håndteres.” 

 

 

Svar til høring punkt 3: 
 
Dette skaper jo ytterligere usikkerhet og gir rom for en liten hær med ukvalifiserte vaksine glade 
mennesker, men det endrer jo ikke innholdet i vaksinen og bivirkninger etter vaksinering.  
 
 
4. Departementets vurderinger og forslag 

Innledning 

Det er helt nødvendig at Norge lykkes med covid-19-vaksinasjonen. For kommunene, som er ansvar- lige 

for hoveddelen av vaksinasjonen, vil det være mange faktorer som må hensyntas i planleggingen. For å 

legge til rette for at kommunene skal lykkes, tydeliggjøre ansvar og roller og dermed redusere 

usikkerhet, foreslår departementet å pålegge fastlegene en plikt til å bidra til at egne listeinnbyggere blir 

vaksinert mot covid-19. Kommunene må involvere fastlegene i å utforme plan for vaksinasjon når de 

ønsker fastlegenes bidrag. Fastlegen skal følge kommunens vaksinasjonsplan, den 



prioriteringsrekkefølge for covid-19-vaksinasjon som fastsettes av nasjonale helsemyndigheter og de til 

enhver tid øvrige gjeldende retningslinjer for hvordan vaksinasjon skal gjennomføres. 

 
Svar til høring punkt 4: 
 
Dette gjør stortinget og det politiske lovgivende organ medskyldige og ansvarlige idet dere 
tillegger plikt på en slik måte som dere her gjør. Dette er meget alvorlig og jeg er overbevist om 
at oppvasken i kjølvannet av dette blir meget omfattende i omfang, men en ting skal dere vite, 
dere gjør dere her medskyldig i “crimes against humanity,” dette er kriminalitet på høyeste plan 
og dere vil tillegge plikt på ellers gode mennesker som kun ønsker å gjøre det beste de kan i 
jobben sin å vaksinere andre med noe de absolutt har 0 kontroll over. Det blir som å spille 
russisk rullett med andre menneskers hoder OG så skylde på legene i henhold til gjennomførsel 
 
Var jeg fastlege så hadde jeg sagt opp på flekken og bedt enhver av mine kolleger om å gjøre 
det samme i protest. Så hadde jeg startet som privatpraktiserende lege. Det dere her gjør er å 
tvinge inn et politisk spill og leke eksperter og leger ovenfor våre helse eksperter med et 
eksperimentelt middel som skal skytes rett inn i blodbanen til intetanende redde nordmenn. 
 
Igjen, har dere virkelig tenkt over ringvirkningene og potensielle konsekvenser av dette? 
 
 
LITT FAKTA:  
Dødsraten tilknyttet coronavirus (covid-19 finnes ikke i noen spredning blant befolkningen og 
det finnes ikke noe test for det heller, coronavirus har vi hatt i årevis) er så lav nå at det likner 
mer på influensa. Dødstallene generelt har gått NED sammenlignet med 2018 og 19 totalt sett 
sett ut fra samme periode.  
 
2009 svindelen ble ansett som verste katastrofe i norsk helsehistorie 
 
Igjen, dette har blitt et politisk spill med folkets helse og vi vil ikke være med på det lenger.  
 
Dere har klart å skremme opp folk ved å rope ulv ulv i 2009, det viste seg å være en gris, og 
ikke en farlig gris heller, det var faktisk ikke annet enn vanlig influensa.  
 
Og nå igjen har myndigheter og media klart å skremme vettet av en ellers uvitende befolkning 
som kun ønsker å føle seg trygge, dere har manipulert følelseslivet deres og dere har 
manipulert sinnene deres til en grad som vi før vi visste hva covid 19 var ville være helt utopi. 
Dere har igangsatt heksejakt på mennesker som er i stand til å tenke selv og leger som står opp 
og sier, dette er for galt og taler ut med sin tyngde og dype erfaring. Overleger er blitt 
hensynsløst forsøkt tiet og latterliggjort.  
 
Når er nok nok synes dere?  
 



Synes dere det er greit å føre folket bak lyset slik  
 
  
 
 

Til kommunene: 

Forstå her at deres virkelige JOBB og tjeneste ER å beskytte befolkningen og sørge for at grunnlov og 

regler følges. Dette gjøres ikke ved å innføre tvang eller noen form for press på fastleger og 

helsepersonell som kan anses urimelig sett i lys av at vaksinen er og blir en absolutt eksperimentell 

vaksine da den har blitt haste innført og allerede viser skremmende bivirkninger. Verste av dem er 

hvordan vaksinen ser ut til å skade livmoren til kvinner og samtidig lede til en stor risk for at kvinnelige 

foster i andre generasjon kan ende opp sterile.  

 

 

Til alle leger: 

Dere må stille dere mange tøffe spørsmål her rundt vitenskapen bak dette, det politiske spillet og 

presset dere blir tilført urettmessig. Som grunnlegger av nordens største bevegelse i 2009, vaksineaksjon 

der vi oppløste folket rundt potensielle bivirkninger og farer ved pandemrix ser vi nå en liknende 

situasjon oppstå med enda en høyst eksperimentell vaksine som blir skremt på og presset på 

befolkningen. Myndighetene på stortinget går her så langt som å foreslå ENDRING i forskrift for 

nasjonalt vaksineprogram til fordel for en slik vaksine. Jeg skulle ønske jeg kunne ha tillit til majoriteten 

av dere, men dessverre har det vist seg at mange av dere er villige lakeier og stiller få spørsmål samtidig 

som dere er raske til å trå til ansvarsfraskrivelser selv om dere er så sterke og direkte, og enkelte direkte 

truende ovenfor menigmann i deres anbefalinger, så kraftig går enkelte av dere frem at det føles som 

tvang og skaper unødig frykt og dårlig samvittighet hos menigmann. Dette er IKKE en slik sak der dere 

kan ta dere rettigheter til slik arroganse uten at dere kan på kort eller lengre sikt stilles ansvarlige for 

deres handlinger da dette burde være common sense.  

 

Dere har heller en PLIKT til å vise ALLE som vurderer vaksinen den fulle liste med ingredienser og 

potensielle bivirkninger og spørre ydmykt om den enkelte vil ta vaksinen.  

 

Jeg ville aldri som lege gitt en slik vaksine til et barn som viser så liten risk (FIRST DO NO HARM). Du har 

her en direkte plikt gjennom Hippokrates ED som alle leger avgir og som jeg antar gjelder deg også? Som 

lege/sykepleier/helsearbeider  kan du nekte å sette en slik vaksine på et barn selv om foreldrene ønsker 

det fordi du skal ivareta prinsippet, FIRST DO NO HARM og dermed sørge for at kuren aldri er verre enn 

sykdommen.  

 

I kjølvannet av dette vil det kunne bli satt opp register og lister også for leger og helsepersonell som 

tråkker over, bryter etiske linjer som så leder til skader på mennesker, og spesielt barn, jeg vil advare 

dere nå på forhånd mot å ta ansvarlige valg og stille dere sterkt og arrogant bak en vaksine kun fordi du 

selv tror dette er absolutt nødvendig, det kan du ikke vite og du som fagperson må ha lært tilstrekkelig 



til å ha en større ydmykhet i ditt virke, det er derfor du er tildelt dette store ansvaret å ivareta folkets 

helse, fysisk og psykisk.  

 

  

Til politikerne: 

 

Her har dere gjort en slett jobb og dere har her spilt et politisk meget farlig spill og driver nå direkte 

russisk rullett med hele den norske befolkning. Dette medfører et svært betydelig ansvar og dette 

ansvaret ville jeg ikke tatt lett på. Det kan være dere tenker at nordmenn er så blåøyde og godtroende at 

dette kommer vi sikkert unna med, igjen, men slik tenkte nok enhver diktator og her Bent Høie har du 

tatt deg vann over hode og praktiserer som helse diktator, ikke helsedirektør. Jeg tror mange av dere 

innser at det dere driver med er galskap, men kanskje ikke tør å stå i front og si, nok er nok, dette 

stopper med meg. Det er også årsaken til at folk mister tilliten til dere og mener at politikere mangler 

ryggrad.  

 

Dere har blitt en egen politiker kaste, og kanskje ser dere det ikke selv, men mange av dere har liten 

erfaring i annet enn det vi kan kalles å være en yrkespolitiker. Du har altså snakket deg frem på veien og 

spilt et politisk spill i maktens renker inntil du har nådd enten ved dine relasjoners hjelp eller av egen 

maskin å komme dit du er nå i din politiske karriere.  

 

Vi har aldri sett noe slikt som dette, og dette gir dere ikke mindre ansvar, dette gir dere MER ansvar til å 

ta de rette besluttningene.  

 

Den rette besluttningen her vil være følgende:  

 

1. FULL transparens. La folket få se dialogene som har gått mellom dere politikere og øvrige instanser 

som er av betydning slik at man kan avdekke eventuelle egeninteresser og at folket kan få tillit til at 

dette ikke er enda et politisk spill med reelle konsekvenser slik vi så i 2009.  

 

2. Tren alle leger og helsepersonell i vaksinens ingredienser og pålegg dem å utgi all denne 

informasjonen UOPPFORDRET til alle som kommer for vaksinasjon.  

 

3. Instruer om at ingen form for trusler, unødvendig press eller trussel om å miste jobben om man ikke 

ønsker å tildele denne vaksinen blir gjennomført hverken på kommunalt eller nasjonalt nivå. Dette er for 

risikabelt til å la folk miste jobben for å tenke selv.  

 

4. Sørg for at alle er informert om ALLE potensielle bivirkninger som har tilkommet i testperioden 

UANMELDT og at dette er skriftlig informasjon enhver som vurderer vaksinen får tildelt før vaksinering.  

 

5. Sørg for at INGEN vaksine noensinne blir påtvunget noen, verken helsepersonell, leger eller øvrig 

befolkning og at ALLE deler av enhver vaksinering uavhengig av om det er mot corona er FRIVILLIG og 

ikke utsettes for press, sjikane eller trusler om barnevern eller annen urimelig press.  



 

 

 

Konsekvensen ved å bryte de frie prinsipper som helsefrihet, menneskeretter i noen form under denne 

politikken eller i fremtiden vil lede til en ny storaksjon der enhver av de ansvarlige vil bli publisert i 

offentlighet med fullt navn, tittel og bilde.  

 

Vi har sett nok og mange har satt seg langt bedre inn i alle kjente faktorer rundt dette bildet enn jeg tror 

noen av dere politikere er i nærheten av, så jeg ber om litt mer ydmykhet som folkets ledere enn det 

dere har vist og jeg ber om at dere nå fjerner fullmaktene dere har gitt dere selv gjennom en 

grunnlovsstridig hastelov/kriselov med snarlig før flere tar skade av deres handlinger, økonomisk og 

samfunnsmessig har vi allerede tatt så alvorlig skade av ulike former for lockdown og restriksjoner, så 

betydelig så at vi vil føle ringvirkningene av dette i årene som kommer og man kan konkludere med 

allerede nå før vaksinen kommer på banen at “kuren” har vært verre enn sykdommen. Slikt kan vi ikke 

leve med for at dere som politikere skal få smisket dere opp i systemet i EU, FN eller andre 

verdensmakter.  

 

Vennlig Hilsen 

Kjetil Andreas Dreyer 

Grunnlegger av Vaksineaksjon (2009 - til dags dato) 

Grunnlegger av Barnevernsaksjonen 

Grunnlegger av Stevia til folket aksjonen 

Grunnlegger av Helsefrihetsaksjonen - helsefrihet.no 

Grunnlegger av Hampaksjonen.no 

Og en rekke andre bevegelser 

 

Tlf 45600654 

post@vaksineaksjon.no 

 

Med andre ord, jeg tuller ikke rundt og det gjør heller ikke mine menigmenn og kvinner. Vi taler folkets 

sak, selv de som er for redde til å tenke selv og vi setter oss grundig inn i ting.  

 

 
 


